

# 2023 FUNDGRADE A<sup>+</sup><sup>®</sup> AWARDS

## AN EVENING OF EXCELLENCE

## Logo and icon disclosure

Please include the following disclosure(s) in your English and/or French marketing and communication campaigns where a reference is made to Fundata Canada Inc.'s RI FundGrade A<sup>+</sup><sup>®</sup> rating.

### English Disclosure

The RI FundGrade A<sup>+</sup><sup>®</sup> rating is used with permission from Fundata Canada Inc., all rights reserved. Fundata is a leading provider of market and investment funds data to the Canadian financial services industry and business media. The RI FundGrade A<sup>+</sup><sup>®</sup> rating identifies funds that have consistently demonstrated the best risk-adjusted returns throughout an entire calendar year amongst funds with a Responsible Investing mandate. For more information on the rating system, please visit

[www.Fundata.com/ProductsServices/FundGrade.aspx](http://www.Fundata.com/ProductsServices/FundGrade.aspx).

### French Disclosure

La note FundGrade A<sup>+</sup><sup>®</sup> IR est utilisée avec l'autorisation de Fundata Canada Inc., tous droits réservés. Fundata est un fournisseur principal de données du marché boursier et des fonds de placement à l'industrie canadienne des services financiers et aux médias des affaires. La note FundGrade A<sup>+</sup><sup>®</sup> IR identifie les fonds qui ont constamment démontré les meilleurs rendements ajustés au risque au cours d'une année civile complète parmi les fonds ayant un mandat d'investissement responsable. Pour plus d'informations sur le système de notation, veuillez visiter le site [http://www.Fundata.com/Produits et services/FundGrade.aspx](http://www.Fundata.com/Produits_et_services/FundGrade.aspx).

### Logos

The following logos are included in this marketing kit. They may be used in association with your RI FundGrade A<sup>+</sup><sup>®</sup> winning fund(s) on your website and in any marketing or communication materials.



# TROPHÉES FUNDGRADE A+® 2023 UNE SOIRÉE D'EXCELLENCE

## Diffusion de l'icône et du logo

Veuillez inclure les textes de divulgation suivants dans vos campagnes de communication et de marketing en anglais et/ou français dans lesquelles il est fait référence à la note FundGrade A+® IR de Fundata Canada Inc.

### Texte de divulgation anglais

The RI FundGrade A+® rating is used with permission from Fundata Canada Inc., all rights reserved. Fundata is a leading provider of market and investment funds data to the Canadian financial services industry and business media. The RI FundGrade A+® rating identifies funds that have consistently demonstrated the best risk-adjusted returns throughout an entire calendar year amongst funds with a Responsible Investing mandate. For more information on the rating system, please visit [www.Fundata.com/ProductsServices/FundGrade.aspx](http://www.Fundata.com/ProductsServices/FundGrade.aspx).

### Texte de divulgation français

La note FundGrade A+® IR est utilisée avec l'autorisation de Fundata Canada Inc., tous droits réservés. Fundata est un fournisseur principal de données du marché boursier et des fonds de placement à l'industrie canadienne des services financiers et aux médias des affaires. La note FundGrade A+® IR identifie les fonds qui ont constamment démontré les meilleurs rendements ajustés au risque au cours d'une année civile complète parmi les fonds ayant un mandat d'investissement responsable. Pour plus d'informations sur le système de notation, veuillez visiter le site <http://www.Fundata.com/Produits et services/FundGrade.aspx>.

### Logos

Les logos suivants sont inclus dans la trousse de marketing. Ils peuvent être utilisés en association avec vos fonds gagnants de la note FundGrade A+® IR sur votre site Web et dans tout matériel de marketing ou de communication.

